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Już jutro o 18:00 jeden z ważniejszych meczów tego sezonu Serie A. Roma

podejmie Juventus. Trenerzy obydwu drużyn odpowiadali na pytania

dziennikarzy, podczas przedmeczowych konferencji prasowych.

 

Rudi Garcia na konferencji prasowej:

 

Jak duży wpływ na pierwsze dwa mecze sezonu, ma wciąż otwarte okienko

transferowe?

- Nie może zaprzątać głowy zawodników. Musimy być skupieni. Pracuję tylko z

zawodnikami, których mam w drużynie i w krótkim czasie spróbujemy pracować z

nowymi chłopakami jak najwięcej.

 

Co nie podobało ci się w meczu z Veroną i nie chcesz aby powtórzyło się

jutro?

- Chcę zobaczyć więcej intensywności. Musimy rozpocząć jutrzejszy mecz tak

jakbyśmy przegrywali jedną bramką i próbowali wygrać. Robiliśmy tak w Veronie, po

stracie gola, ale to było niewystarczające. Przed tym nie byliśmy źli, ale tempo było

zbyt słabe.

 

W Romie powiew świeżości, a Bianconeri również dokonali wielu zmian. Co

sądzisz o nowym Juventusie?

- Kupili Mandżukića, Zazę, Dybalę, Khedirę, Alexa Sandro. Jestem pewien, że kogoś

jeszcze pominąłem. Drużyna, która wygrała cztery ostatnie tytuły ligowe, zawsze

będzie na najwyższym poziomie. Nikt nie jest w optymalnej kondycji na początku

sezonu, jednak w tym tygodniu próbowaliśmy nad tym pracować. To będzie

wspaniały mecz z rodzaju tych, które zawsze chce się oglądąć. Troszkę dziwne

rozgrywać takie spotkanie w drugiej kolejce. Musimy wykorzystać przewagę

własnego boiska i kibiców.

 

Dokonałeś już jakichś wyborów, czy masz wątpliwości?

- Mam już w głowie 90% składu. Zobaczymy, czy Torosidis będzie zdrowy jutro rano.

Jeśli tak, to zagra na lewej obronie. W ten sposób możemy dać Digne trochę czasu,
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by wkomponował się w drużynę. Co do innych pozycji, zobaczycie jutro.

Rozpoczniemy mecz jednym ustawieniem, ale mam też inne pomysły, nie tylko co

do formacji, z których możemy skorzystać, by zdobyć trzy punkty.

 

Jak radzą sobie De Rossi i Maicon?

- Z Veroną zdjąłem De Rossiego, bo nie wiedziałem czy da radę rozegrać 90 minut,

po problemach z kostką jakie miał w Walencji. Teraz czuje się dobrze. Maicon nie

jest w 100% kondycji, ale odzyskaliśmy go po kontuzji. Wszyscy powinni być

dostępni, wyłączając Strootmana i Ruedigera.

 

Jesteś zaskoczony złym startem Juve? Spodziewałeś się, że otrzymają taką

krytykę po tym meczu?

- Wszystkie kluby - nie tylko Juventus - mają cały sezon na udowodnienie, że

niedowiarki się mylą. Już mówiłem co o nich sądzę. Pozostają na najwyższym

poziomie i jutro zobaczymy mecz ze szczytu. Musimy dać z siebie wszystko, by go

wygrać.

 

Być może zobaczymy Tottiego i Dżeko grających razem? W jakim

ustawieniu?

- To proste. Tak, mogą zagrać razem, jeśli wyjdziemy dwoma albo trzema z przodu,

przeciwko bardziej skonsolidowanej defensywie. To opcja, którą będziemy brać pod

uwagę w trakcie sezonu.

 

Wasza gra piłką musi być lepsza jeśli chcecie narzucić wyższe tempo?

- Jeśli przypomnicie sobie mecz z Sevillą, zobaczycie bardzo szybko krążącą piłkę.

Warunki w Weronie nie były idealne, jednak jeśli chcemy grać na wysokich

obrotach, to samo poruszanie się piłki nie wystarczy. Musimy być bardziej

zrównoważeni, rozciągać grę i szybko atakować. Mamy zawodników, którzy potrafią

tak grać. To normalne, że zawodnicy tacy jak Salah czy Dżeko, potrzebują trochę

czasu, aby pokazać pełnię swoich możliwości.

 

Massimiliano Allegri na konferencji prasowej: 
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- Mam nadzieję na spektakularny mecz. W kilku ostatnich latach, to było jedno z

najważniejszych spotkań w Serie A.

- Byle obyło się bez incydentów. Chciałbym zobaczyć wspaniały mecz z szybkim

tempem, dobrą techniką i jakością.

- Roma dobrze radziła sobie w okienku transferowym i się wzmocniła. Będą

zdeterminowani jeszcze bardziej z uwagi na poprzedni sezon. Mają wszystko co

trzeba, by wygrać Scudetto, tak jak Juventus, Inter, Milan i Napoli.

- Powiem to co wiadomo od dawna, Roma i Juve są głównymi kandydatami do walki

o Scudetto.

 

Juventus przegrał pierwszy ligowy mecz, ale nigdy nie rozpoczął sezonu od

dwóch porażek...

- Po Superpucharze w Szanghaju, ludzie mówili, że Juventus jest jak kanibale, iż

zmiażdżymy wszystko na naszej drodze i wygramy co można. Po jednym meczu

Serie A, nagle jesteśmy postrzegani jako słabi. To złe.

- Ta drużyna miała jakość kilka tygodni temu, ma ją także teraz. Potrzeba trochę

cierpliwości i wyważenia.

- W zeszłym tygodniu odczuwaliśmy gorycz i byliśmy źli, co jest normalne po takiej

porażce. Bez wątpienia wynik ma wpływ na psychikę i podejście.

- Jutro musimy zagrać dobrą piłkę i znów się przekonać, że jesteśmy drużyną, która

ma wszystko aby wygrać ligę oraz przejść przez fazę grupową Ligi Mistrzów.

- Nic w piłce nie dostaje się z marszu. Musimy pracować, by osiągnąć właściwą

kondycję i odnieść sukces. Do tego potrzeba wyważenia. W meczu są momenty,

przez które gra może się potoczyć tak albo inaczej, jednak podczas długiego

sezonu, silniejszy wygrywa.

- Nigdy nie widziałem drużyny, która wygrała tytuł będąc słabszą od klubu z

drugiego miejsca.

 

Cuadrado przybył na wypożyczenie z Chelsea to przyszłość Juventusu?

- Cuadrado to zawodnik głównie ofenywny, więc nie ma dużego znaczenia czy jest
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na skrzydle, czy blisko pola karnego, albo gra jako trequartista. Musi być

zaangażowany w grę. Jest bardzo utalentowany i użyteczny dla drużyny.

 

Uważa się, że Paul Pogba będzie zajmował pozycję Andrei Pirlo, Allegri potwierdził

także, że zagra również Padoin:

- Myślę, że jutro zagra Simone Padoin. Mam zawodników ze specyficznymi profilami,

a w tym momencie jedynym, który może zagrać przed obrońcami jest Padoin.

- Testowałem innych, by rozwiać wątpliwości, ale to wszystko ryzykowne

rozwiązania. To logiczne, by trzymać się Padoina.

- Z Udinese zagrał przyzwoicie, oddaliśmy 20 strzałów na bramkę i utrzymywaliśmy

posiadanie piłki w granicach 67 %, mieliśmy również niezliczoną ilość rzutów

rożnych. Udinese oddało jeden strzał na bramkę i strzeliło gola, ale taka jest piłka.

Nie możemy oceniać całego spotkania jedynie po wyniku.

- Alex Sandro ma jeszcze zaległości, ale jest z nami od pięciu dni. Paulo Dybala

wyjdzie w podstawowym składzie, więc cieszcie się i umieszczajcie to w

nagłówkach! Cuadrado rozpocznie z ławki, bo dopiero co przybył.

- Będziemy chcieli osiągnąć to co Juventus ma w DNA. Gramy w Serie A, mamy

trudną - ale nie niemożliwą - grupę Ligi Mistrzów i skład, który może walczyć we

wszystkich tych rozgrywkach, włączając w to Puchar Włoch.

 

Spodziewane jest jeszcze dołączenie Juliana Draxlera z Schalke, negocjacje

trwają...

- Trener musi wyciągnąć to co najlepsze z zawodników, których klub oddaje mu do

dyspozycji. Okienko transferowe jest dziwne, bo nikt nie myślał, że Coman odejdzie.

Tak samo przybywają inni zawodnicy.

- Najważniejsze jest to, by utrzymać jakość i walory techniczne drużyny na wysokim

poziomie, to istotne w Serie A i przede wszystkim, w Lidze Mistrzów.

 

Spotkanie Roma - Juventus będzie można zobaczyć w polskiej telewizji na

kanale TVN Turbo. Początek transmisji o 17:55.

Autor: SIRer

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               4 / 4

http://www.tcpdf.org

